

**الإفصاح عن معلومات جوهرية**

تعلن مجموعة البركة ش.م.ب (مقفلة) عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

**Disclosure of Material Information**

Al Baraka Group B.S.C. (closed) would like to announce the following material information:

Date	30 June 2024 30 يونيو 2024	التاريخ
Company Name	مجموعة البركة ش.م.ب (مقفلة) ("مجموعة البركة" أو "الشركة") Al Baraka Group B.S.C. (closed) ("ABG" or the "Company")	اسم الشركة
Trading Code	BARKA	رمز التداول
	إعلان شطب إدراج أسهم مجموعة البركة ش.م.ب. (مقفلة) من بورصة البحرين	الموضوع
Subject	Announcement of Final Delisting of Al Baraka Group B.S.C. (closed) Shares from the Bahrain Bourse	
	<p>شهدت الجمعية العامة غير العادية لمجموعة البركة ش.م.ب بتاريخ 14 نوفمبر 2023 موافقة المساهمين على شطب أسهم الشركة من بورصة البحرين، وتحويلها إلى شركة مساهمة مقفلة، وذلك في أعقاب استيفائها لجميع المتطلبات المتعلقة بشطب الأسهم.</p> <p>تم تحويل الوضع القانوني للشركة بنجاح إلى شركة مساهمة بحرينية مقفلة اعتبارًا من 11 يونيو 2024.</p> <p>تعلن الشركة عن شطب إدراج أسهمها نهائيًا في بورصة البحرين اعتبارًا من 4 يوليو 2024.</p> <p>وبما أنه سيتم شطب إدراج أسهم الشركة من بورصة البحرين، فلن يتم إصدار أي إعلانات أخرى في بورصة البحرين ويمكن الحصول على مزيد من المعلومات على موقع الشركة الإلكتروني <a href="http://www.albaraka.com">www.albaraka.com</a>. بالامكان توجيه أي استفسارات إلى السيد / أحمد عبدالغفار على الرقم 17541122 أو عبر البريد الإلكتروني على <a href="mailto:agaffar@albaraka.com">agaffar@albaraka.com</a></p> <p>لا يتحمل مصرف البحرين المركزي وبورصة البحرين ووزارة الصناعة والتجارة بملكة البحرين أي مسئولية متعلقة بخصوص دقة وشمولية البيانات والمعلومات التي يتضمنها هذا إعلان، وتبرئ هذه الجهات نفسها صراحة من أي مسئولية مهما كانت بشأن أي خسارة كيفما تنشأ عن الاستناد الى كل أو أي جزء من محتوى هذا إعلان.</p>	المعلومات الجوهرية



<b>Material Information</b>	<p>Following Al Baraka Group B.S.C. (the "Company") extraordinary general meeting of 14 November 2023 whereby its shareholders approved the delisting of the Company's shares from the Bahrain Bourse, and the conversion of the Company to a closed shareholding company, the Company has fulfilled all requirements in relation to delisting its shares.</p> <p>The Company's legal status was successfully converted to a Closed Bahraini Shareholding Company as of 11 June 2024.</p> <p>The Company announces that its shares will be finally delisted from the Bahrain Bourse as of 4 July 2024.</p> <p>As the Company will be delisted from the Bahrain Bourse, no further announcements will be made on the Bahrain Bourse and further information can be found on the Company's website <a href="http://www.albaraka.com">www.albaraka.com</a>. Any queries should be directed to Mr. Ahmed AbdulGhaffar on +973 17541122 or by email on <a href="mailto:aghaffar@albaraka.com">aghaffar@albaraka.com</a></p> <p>The Central Bank of Bahrain, Bahrain Bourse and the Ministry of Industry and Commerce in the Kingdom of Bahrain assume no responsibility for the accuracy and completeness of the statements and information contained in this announcement and expressly disclaim any liability whatsoever for any loss howsoever arising from the reliance upon the whole or any part of the contents to this announcement.</p>	
<b>Impact on Financial Position</b>	لا توجد None	الأثر على المركز المالي
<b>Previous relevant disclosure (if any)</b>	08/01/2024 24/12/2023 30/11/2023 23/11/2023 16/11/2023 14/11/2023 24/10/2023 3/10/2023 17/09/2023 20/07/2023	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)

<b>Name</b>	أحمد عبدالغفار Ahmed AbdulGhaffar	الإسم
<b>Title</b>	القائم بأعمال رئيس الاتصالات المؤسسية والاستدامة البيئية والاجتماعية والحوكمة Acting Head - Corporate Communication & ESG	المسمى الوظيفي

<b>Company Seal</b> ختم الشركة	<b>Signature</b> التوقيع